
Møte i Grendautvalet  4 mai 2017 
 
Fremmøtte : Lill Eva Dale, Liv Vatnedal, Linda Skjold,Magne Hansen 
Stokland og Wenche Torstveit 
 
 
-Gjennomgong av referat sist styremøte i mars 2017 
 
-Reguleringsplan Knapphusfeltet, det er fastsatt oppstart men ingen dato 
føreligg, Jone sjekker? 
 
-Forlengelse av 60 –sona ved Røyrvik, Liv skriv ein ny mail og purrer på 
dette. 
 
-Lys på sykkel og gangvegen i Øvre Vats fram til Aurdal, skjer det noko meir 
der no? Jone sjekkar ? 
 
-Sykkel og gangveg frå Knapphus til Kårhus, Liv har sendt mail ang dette, 
men ikkje  fått svar om noko snarleg løysning. 
 
-Blomsterpengane blei sett stor pris på, og sjukeheimen skulle kjøpe blomar 
for dei. 
 
- Plastinnsamlingsaksjonen, Eirik har kontakta båtforeningen og Tore 
Nordtveit er på saken. 
 
-I forbindelse med folkemøte som kommunen arrangerte så blei det sett 
opp ei ”ønskeliste ” frå bygda om ønska utbedringar, korleis går  det med 
denne? 
 
- Ungdomslaget,  kva skjer i ungdomslaget, Andre Tjeltveit er formann i 
Vats Ungdomslag, kva aktivitet/planar har laget, og er ei samanslåing med 
Øvre Vats Ungdomslag aktuelt? Liv sender mail. 
  
 
Neste møte 14 sept 2017 kl 19 
 
 
 


